



Get further when you take the bus

Introducing new bus routes effective from 19th May 2023

Route 51: Al Khail Gate - Business Bay Metro Station

New bus service connecting Al Khail Gate and Business Bay Metro Station with a peak hour frequency of every 20 mins.

Route SH1: Dubai Mall Metro Station - Sobha Hartland

New bus service connecting Dubai Mall Metro Station and Sobha Hartland community with a frequency of every 60 mins.

Route YM1: UAE Exchange Metro Station - Yiwu Market

New bus service connecting UAE Exchange Metro Station and Yiwu Market with a frequency of every 60 mins.

Route Modifications

Route 50 : Terminated at Business Bay Bus Station to reduce the journey length.

Passengers who need to travel to Al Khail Gate, kindly make a transfer via the new route 51.

Route F47: Terminated at DIP Metro Station to reduce the journey length.

Passengers who need travel to DIP area, kindly make a transfer via one of the existing routes: F46, F48, F50 & F51.

Route E102: Extended to Al Jafiliya Bus Station to provide connectivity from Dubai CBD to Mussafah via Abu Dhabi Int'l Airport.

Route C15 : Extended to Al Mamzar Beach Park to increase the service coverage.

انطلق بالحافلة إلى وجهتك المطلوبة

تعرّف على الخطوط الجديدة لحافلات الهيئة وذلك ابتداءً من تاريخ 19 مايو 2023

خط 51: بوابة الخيل - محطة مترو معبر الخليج التجاري

خدمة حافلات جديدة تربط بوابة الخيل ومحطة مترو الخليج التجاري بزمن تقاطر كل 20 دقيقة في أوقات الذروة.

خط SH1: محطة مترو دبي مول - شوبا هارتلاند

خدمة حافلات جديدة تربط محطة مترو دبي مول و شوبا هارتلاند بزمن تقاطر کل 60 دقیقة.

خط YM1: محطة مترو الإمارات للصرافة - سوق ييوو

خدمة حافلات جديدة تربط محطة مترو الإمارات للصرافة و سوق ييوو بزمن تقاطر كل 60 دقيقة.

تعديلات على الخطوط

- خط 50 : نهاية مسار الخط ستصبح في محطة حافلات معبر الخليج التجاري لتقليل طول الرحلة وعلى الركاب المتوجهين الى بوابة الخيل يرجى التنقل عبر الخط الجديد رقم 51.
- خط **F47**: نهاية مسار الخط ستصبح في محطة مترو مجمع دبي للاستثمار لتقليل طول الرحلة وعلى الركاب المتوجهين إلى منطقة مجمع دبي للاستثمار التنقل عبر الخطوط الحالية F40، F40، F40، F50، F50.
 - خط **E102** تم تمديد مسار الخط إلى محطة حافلات الجافلية لربط الخدمة من محطة وسط المدينة في إمارة دبي إلى مصفح عن طريق مطار أبوظبي الدولي.
- خط C15 : تم تمديد مسار الخط إلى موقف حديقة الممزر لتغطية مناطق خدمية إضافية.

